
جلسه سر کاری
روز جمعه گذشته در فضای مجازی خبری مبنی بر برگزاری جلسه هم
اندیشی فوتبال با حضور دو نفر از نمایندگان مردم در مجلس شورای
اسلامی و همچنین رئیس شورای اسلامی اردبیل پخش شد ودر گروههای
مختلف چکیده ای از سخنان نمایندگان و رئیس شورای اسلامی مورد

اشاره قرار گرفت.

برگزاری این جلسه صرفا با حضور تعداد اندکی از خودی ها جای سوال
نمی تواند داشته باشد؟ چه کسی دعوت کننده و مجری این برنامه بوده
و اصولا افراد دعوت شده بر چه مبنائی و با توجه به کدام ویژگی ها

به جلسه دعوت شده بودند؟

حضور نمایندگان مردم در جلسه

از اینکه نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی برای فوتبال حساسیت
نشان داده و توجه به این مهم را در آغاز فعالیت نمایندگی در
اولویت کار های خود قرار داده اند جای بسی خوشحالی است. ولی
اینکه مهندس بدری و کریمی تا چه حد فوتبالی هستند و به زوایای
این ورزش و فضای پیچیده حاکم بر آن آشنایی دارند برای ما پوشیده

است.

مهندس بدری در زمان مسئولیت شهرداری اردبیل در قضیه تیم شهرداری
به فوتبال ورود پیدا کرد. وی در آن زمان برای فوتبال اردبیل خدمت
کرد،  هر چند در آن دوران عده ای بر این اعتقاد بودند که حمایت
های وی از فوتبال با هدف انتخاباتی همراه بوده است اما در آن
زمان نیز اعتقاد داشتیم که به هر دلیلی که بوده وی به فوتبال

اردبیل خدمت کرد.

بدری علیرغم این خدمت حتی به طور معمولی نیز از فوتبال ، مسائل
فنی، فضای حاکم بر آن و زوایای مختلف آن بی اطلاع است و همینطور
است کریمی دیگر نماینده اردبیل که فقط در انتخابات و ایام نزدیک
به آن از مشتریان پر و پا قرص مسابقات و اجتماعات ورزشی بود و
چندان آشنایی با چهره های منتسب به خانواده فوتبال ندارد و به
یکباره حضور کسانی که در فوتبال پیشینه و سابقه ای ندارند در
جلسه ای با عنوان هم اندیشی فوتبال سوال برانگیز است. و این در
حالی است که هر چه به عکس های موجود در فضای مجازی چشم دوختیم
اثری از مسئولین ستاد ورزشکاران این دو عزیز نیز مشاهده نکردیم.
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حضور مسئولی در یک جلسه و در ارتباط با موضوعی که آن مسئول احاطه
کامل بر فضا و قوانین و مقررات حاکم بر آن نداشته باشد نمی تواند
مفید به حال آن موضوع باشد، مگر اینکه کسانی بخواهند از این

جلسات بهره برداری شخصی بکنند.

بدری و خبرهای متناقض

در یک هفته اخیر از قول بدری خبرهای ضد و نقیض در ارتباط با تیم
شهرداری بر روی خروجی خبرگزاری ها قرار گرفته است. روزی از قول
وی می نویسند که احتمال 20 تیمی شدن لیگ یک در حد صفر بوده و
شهرداری تیم دسته دومی است . روزی دیگر می گویند اگر تیمی کناره
گیری نماید شهرداری دسته یکی می شود!!!!! و روزی دیگر با
راهنمائی های غلط وجانبدارانه بعضی ها به فدراسیون می رود و بر
عملی شدن موضوعی که امکان تحققش در حد صفر است پا فشاری می

نماید.

مردم به بدری ها و کریمی ها رای داده اند که در جهت خواست به حق
آنها قدم بردارند. چه ما بخواهیم و چه شما نخواهید باور کنید
باید بپذیریم که تیم شهرداری در فصل آینده امکان حضور در لیگ یک
را ندارد. چرا انرژی خود را در مسیری تلف کنیم که نتیجه اش از
همان آغاز مشخص و معلوم است؟ اگر واقعا دل شما به فوتبال می سوزد
و در پی تحکیم موقعیت برخی ها نیستید و خود را پلی برای رسیدن
بعضی ها به اهدافشان قرار نمی دهید در گام اول تلاش کنید تا شورا
و شهردار را مجاب کنید که همچنان تیمداری بکنند و از همین حالا به
فکر بستن تیمی مقتدر و قدرتمند باشند. جمع شدن در زیر یک سقف و
اصرار بر تحقق یک امر واهی ، دل سوزاندن به ورزش و فوتبال نبوده
و نخواهد بود. اگر مدعی هستید که از هیچ کمکی به فوتبال دریغ
نخواهید کرد از همین امروز کار خود را برای احیای دوباره تیم
شهرداری به کار ببندید و از خروج تیم خلخال دشت از استان جلوگیری
بکنید و اجازه ندهید از صداقت و عشق شما به مردم برخی ها سوء
استفاده نمایند و بدین ترتیب جمعی از هواداران و دلسوختگان ورزش

و فوتبال از شما دل چرکین شوند.

دفاع از قانون

یکی از مهمترین و اصلی ترین وظایف نمایندگان مجلس وضع قوانین و
نظارت بر حسن اجرای آن می باشد. نمایندگان از موضع فرد و یا
تشکیلات و جمعی که قانونی بودن آن جای شک و تردید داشته باشد



نباید حمایت کنند و با اعمال و رفتار و گفتار خود بر چنین مواردی
مهر تایید بزنند. مدت مسئولیت رئیس سابق هیات فوتبال استان در
مهر ماه سال گذشته به پایان رسیده است. ادامه فعالیت وی از آن
تاریخ تا کنون با تکیه بر یک نامه معمولی آیا می تواند قانونی
باشد؟ ادامه فعالیت یک مسئول در صورت پایان مدت ماموریت نیاز به
صدور ابلاغ توسط بالاترین مرجع یک تشکیلات دارد اگر حکمی و نامه ای
از آن تاریخ به امضای رئیس فدراسیون نشان بدهند که ماموریت رئیس

سابق فدراسیون تمدید شده است حرفی برای گفتن نخواهیم داشت.

اگر همه بر این اعتقادند که هر چه زودتر باید مجمع انتخابات هیات
فوتبال برگزار شود و از طرفی ادعای آقایان مبنی بر ادامه ریاست
وی درست و صحیح باشد است پس چه نیازی به برگزاری انتخابات برای

هیاتی است که دارای رئیس می باشد؟

نتیجه حاصل از جلسه

جلسه برگزار شده چه نتیجه و حاصلی برای فوتبال و تیم شهرداری
داشت؟ اینکه سه نفر از مسئولین شهر، وقت گرانبهای خود را همزمان
با سالروز ارتحال بنیانگذار کبیر انقلاب اسلامی تلف بکنند و فقط
حرف هائی رد و بدل بکنند چه دردی از دردهای فوتبال استان و
شهرستان را می تواند حل بکند؟ آیا نمایندگان مردم این سوال را که
چرا اکثریت علاقه مندان و پیشکسوتان و دست اندرکاران فوتبال و رزش
استان میانه خوبی با هیات فوتبال ندارند از خود پرسیده اند؟ آیا
همه کسانی که دست همکاری به سوی هیات فوتبال استان دراز نمی کنند
افرادی غیر فوتبالی، غیر منطقی، خودسر، مغرور ، دروغ گو، باند

باز و فرصت طلب هستند؟

برادران ساختار فوتبال اردبیل بیمار است و مریض. جای تاسف دارد
که هر دو بزرگوار نماینده مردم چندان با پیشینه فوتبال اردبیل
آشنا نیستند و روزهای خوش فوتبال این دیار را از نزدیک مشاهده و
لمس نکرده اند چه اگر چنین نبود مسلما هر حرف و گزارشی را در

ارتباط با فوتبال نمی توانستند بپذیرند؟

از نمایندگان مردم انتظار می رود که در برخورد با فوتبال و حل
مسائل و مشکلات آن طوری رفتار نمایند که بوی جانبداری و طرفداری
از یک طرف به مشام نرسد. جوانان اردبیل از نمایندگان خود انتظار
دارنـد در حـل مشکلات ورزش و ورود بـه ایـن حـوزه حتمـا از نظـرات
کارشناسانی خبره، دلسوز، نام آشنا و امتحان پس داده استفاده



نمایند. باشد که تلاش های صادقانه نمایندگان در چهار سال آینده
برای مردم منطقه حاصلی جز خیر و برکت نداشته باشد و در این مدت
به افراد فرصت طلب، قانون شکن، باند باز، خود محور، قدرت طلب،
منفعت پرست و دروغگو اجازه جولان دادن در اطراف و دفتر خود ندهند.


